

聖堂報告

主受洗節

09-01-2022

1. 因應香港教區於 2022 年 1 月 7 日發出最新「教區防疫新牧民措施」及配合九龍華仁書院防疫安排，本堂將於本年 1 月 10 日（星期一）至 20 日（星期四）暫停「公開」彌撒以及任何其他實體宗教聚會，包括小組形式的聚會，只提供網上中文及英文主日彌撒服務，直至另行通知。

網上主日彌撒時間如下：

上午九時正（中文）、上午十時三十分（英文）。

有關上述資料，已上載於聖堂網頁

<http://stignatiuschapel.org/>，歡迎查閱。

2. 因應香港政府於 1 月 7 日生效的最新防疫措施指引，九龍華仁書院原定於 1 月 30 日，在學校停車場舉行的「明愛賣物會」，已決定改以小型攤位形式進行。

有關詳情有待學校公佈，敬請各位留意聖堂通告。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement

The Baptism of the Lord

09-01-2022

1. Regarding the New Diocesan Pastoral Measures and the arrangement of the Wah Yan College for combating COVID-19 transmission, with effect from 10/1 (Monday) to 20/1 (Thursday) all public masses as well as other face-to-face religious gatherings in this Chapel will be suspended until further notice. During the suspension, we will provide online streaming masses on Sundays scheduled as follows:

Chinese mass at 9:00 a.m.

English mass at 10:30 a.m.

Please refer to the website of the chapel at <http://stignatiuschapel.org> for details.

2. Regarding the Caritas Bazaar to be held on 30/1/2022, there may be changes in the arrangement of the event. Details will be announced as soon as possible. Thank you for your attention.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.